



**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS  
LA HAYE**

**CONVENTION SUR LA PROTECTION INTERNATIONALE DES ADULTES  
(La Haye, le 13 janvier 2000)**

Notification conformément à l'article 59 de la Convention

**RATIFICATION**

**Grèce, 28-07-2022**

Conformément à l'article 57, deuxième paragraphe, sous a, la Convention entrera en vigueur pour la République hellénique le 1<sup>er</sup> novembre 2022.

**RÉSERVE**

**Grèce, 28-07-2022**

*(Traduction)*

« En vertu de l'article 56, paragraphe 1, de la Convention, la République hellénique fait la réserve prévue par l'article 51, paragraphe 2, de la Convention concernant l'utilisation du français. »

**DÉCLARATIONS**

**Grèce, 28-07-2022**

*(Traduction)*

« Conformément à l'article 28, paragraphe 1 de la Convention, le Ministère de la Justice de la République hellénique – Direction Droit international privé est désigné comme l'Autorité centrale chargée de satisfaire aux obligations imposées à la République hellénique par la Convention.

Conformément à l'article 42 de la Convention, les demandes prévues aux articles 8 et 33 de la Convention doivent être envoyées à l'Autorité centrale.

Conformément à l'article 32, paragraphe 2, de la Convention, les demandes prévues à l'article 32, paragraphe 1, doivent être acheminées par l'intermédiaire de l'Autorité centrale.

Conformément à l'article 38, paragraphes 1 et 3, de la Convention, le Greffe du tribunal dans lequel une mesure de protection prévue par la Convention a été prise ou un pouvoir de représentation confirmé est désigné comme l'Autorité habilitée à délivrer le certificat indiquant la qualité de la personne à qui est confiée la protection de l'adulte ou de ses biens et les pouvoirs qui lui sont conférés. »

La Haye, le 10 août 2022

Les notifications depositaires sont accessibles en ligne sur le site Web du Ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas, à l'adresse <https://treatydatabase.overheid.nl>.

XXXV Protection des Adultes No. 01/2022



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS  
THE HAGUE**

CONVENTION ON THE INTERNATIONAL PROTECTION OF ADULTS  
(The Hague, 13 January 2000)

Notification pursuant to Article 59 of the Convention

**RATIFICATION**

**Greece**, 28-07-2022

The Convention will, in accordance with its Article 57, second paragraph, sub-paragraph a, enter into force for the Hellenic Republic on 1 November 2022.

**RESERVATION**

**Greece**, 28-07-2022

"Pursuant to Article 56 paragraph 1 of the Convention, the Hellenic Republic makes the reservation provided for in Article 51, paragraph 2 of the Convention with respect to the use of the French language".

**DECLARATIONS**

**Greece**, 28-07-2022

"In accordance with Article 28, paragraph 1 of the Convention, the Ministry of Justice of the Hellenic Republic – Department of Private International Law is designated as the Central Authority to discharge the duties imposed by the Convention on the Hellenic Republic.

In accordance with Article 42 of the Convention, requests under Articles 8 and 33 of the Convention are to be addressed to the Central Authority.

In accordance with Article 32, paragraph 2 of the Convention, requests under Article 32, paragraph 1 shall be communicated through the Central Authority.

In accordance with Article 38, paragraphs 1 and 3 of the Convention, the Secretariat of the Court, which has taken a protective measure provided for in the Convention or has confirmed the power of representation, is designated as the competent Authority to issue the certificate indicating the capacity in which the person entrusted with protection of the adult's person or property is entitled to act and the powers conferred."

The Hague, 10 August 2022

The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at <https://treatydatabase.overheid.nl>.

XXXV Protection of Adults No. 01/2022